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§ 284 Dnr KS 2021-000580 860 

Fråga av Christina Soldan (L) om tillgängligheten på 

SARA Kulturhus 

Kommunfullmäktiges beslut 

Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-26. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 

ordföranden för nämnden för support och lokaler: 

"Det är mycket som vi alla är jättestolta vad gäller SARA kulturhuset men 

tillgängligheten verkar ha halkat efter av någon anledning. T ex saknar 

kulturhuset dörröppnare som fungerar för personer med 

funktionsnedsättningar, dörrarna in till biblioteket är för tunga för äldre 

personer att öppna, o s v. Med anledning av detta vill jag fråga till ordföranden 

för nämnden support och lokaler: Kommer tillgängligheten på SARA 

kulturhuset undersökas grundligt och fixas så att den täcker alla hinder, stora 

som små så att alla oavsett funktionshinder/funktionsvariationer ska kunna ha 

glädje av kulturutbudet?" 

Ordförande för nämnden för support och lokaler, Tomas Teglund (S), lämnar 

följande svar: 

"Det kommer att vara en fortlöpande dialog med våra verksamheter och den vi 

hyr av för att försöka lösa hinder." 

  

 


